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Fråga till förskolenämndens ordförande Tomas Selin 
(C) om kommunens beredskap för förskoleplatser med 
anledning av flyktingmottagandet från Ukraina  
 

Enligt FN är just nu cirka 3 miljoner människor på flykt från kriget i Ukraina. EU 

har för första gången någonsin aktiverat sitt massflyktsdirektiv som innebär att 

människor från Ukraina kan erbjudas ett tidsbegränsat uppehållstillstånd.  

 

Hur omfattande det svenska flyktingmottagandet kommer att bli till följd av 

kriget i Ukraina är svårt att säga. Men landets kommuner förbereder sig nu för en 

flyktingvåg som kan bli betydligt större än 2015. Även civilsamhället och eldsjälar 

gör fantastiska insatser för att hjälpa medmänniskor i nöd. 

 

De första barnen som har flytt från kriget i Ukraina är redan på plats i Sverige. 
Med all sannolikhet kommer ett flertal barn i förskoleålder att komma till 
Huddinge. 
 
För oss socialdemokrater är förskolan starten på det livslånga lärandet. Här får 
våra barn både möjlighet att ta del av en viktig pedagogisk verksamhet såväl som 
social gemenskap. Vi ser också förskolans betydelse för en lyckad integration, 
vilket ytterligare aktualiseras med anledning av flyktingmottagandet från 
Ukraina.  
 

 

Mot bakgrund av det ovanstående vill jag fråga följande: 

 
Har kommunen en beredskap i form av förskoleplatser för barn som flyr kriget i 
Ukraina och kommer till Huddinge?  
 
 
 
För Socialdemokraterna 
 
Eeva Laine   


